

Referat af Bestyrelsesmøde 20-03-2023

Hos Hanne Kl 19:30

Deltager: Jerome, Mads, Finn, Hanne & Charlotte

Afbud. Carsten

PUNKTER PÅ DAGSORDEN		Ansvarlig
Godkendelse af sidste referat	Referat er tidligere fremsendt men kan også findes her: Referat 060223	Afv. svar fra Jerome CMA lægger det på hjemmesiden når Jerome har godkendt
Trænerkabale	Status U8 her har vi et hul Træner emne kommer og ser Herre1 spiller torsdag imod Rudersdal Ellers er vi stort set på plads mangler lidt afsluttende samtaler med nogle få trænere	Jerome & Finn Er i gang med disse sidste tiltag
AGF Påskecup 2023	Status Hoodies bestilt Bus – Bestilt 2 x 54 personer Overnatning er meldt ud fra Stævnet Er ikke en skole vi har overnattet på tidligere, men vi kan spise morgen- og aftensmad på skolen Vi ved endnu ikke noget omkring lokaler og om vi har fået ekstra lokaler til mandlige trænere og Supporter	Hanne og Charlotte

<p>Sæson afslutning</p>	<p>Status Pris Mad fra Antons Beredsskabsplanen er på plads</p> <p>Trænerne skal informeres om ingen træning</p> <p>Årets Kammerat kåres på holdene men ikke til Sæson afslutning. Foreningen giver T-shirt til årets kammerat, hvis nogle Hold ikke vil kåre årets kammerat så er det Trænernes valg</p> <p>Sig farvel til din træner foregår på sæsonafslutning – hvert hold får lidt taletid på scenen</p>	<p>Karina kontakter Antons – ingen opdatering endnu</p> <p>Charlotte info til trænerne ingen træning</p> <p>Foreningen giver T-shirt til årets</p>
<p>"Alle vores børn" TV-showet i hallen</p>	<p>Status Live show som afholdes 15. April Ingen respons fra hverken trænerne eller U19 Hanne kontaktede Frank som ville se han kunne få fri og kontakte hans piger Trine vil være tovholder</p>	<p>Hanne/ Trine/Frank</p>
<p>Uge 18 Status</p>	<p>Hvem deltager Hvem har ansvar, hvilke opgaver</p> <p>Tirsdag aflevering og oprydning, sortering Aflevering nøgle, materiale ønsker</p> <p>Torsdag udlevering af tøj, bolde, materialer Borde i hal til sortering</p> <p>Registrering på pc</p> <p>Pizza til afslutning begge dage</p>	<p>Vi skal være til stede alle samme</p> <p>Charlotte spørger Tom om vi kan få borde til rådighed</p>
<p>Status på arbejdet omkring HI Fest ideen.</p>	<p>Samarbejde med ishockey Arbejdsfordelingen skal der kigges på og vi har ikke taget en beslutning endnu</p>	<p>Jerome & Carsten er på denne opgave</p>

	Tanken er at starte forfra at finde et nyt koncept	
Sommer Aktiviteter	AG Sportyfiend Cup	Jerome vender tilbage med hvilke hold der skal tilmeldes i næste weekend
Idrætsforum	Referat Prioritering af forbedring er nu klar og sendt til kommunen	Jerome
Evt.	Finn er oprettet på Holdsport, hjemmeside, mail og Teams som bestyrelsesmedlem Sæt Mads på træner 2022-23 Næste bestyrelsesmøder: Mandag 17. april Manda. Maj 8	CMA har gjort det efter GF Mads er oprettet som bestyrelsesmedlem på Trænere 2022-23 Charlotte indkalder og opretter møderne